
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 375 

 

На 27 юни 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕР РЕД: 

 

1. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Росица Матева 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Йорданка Ганчева, Елка Стоянова, Силвия  

   Стойчева, Гергана Стоянова, Любомир Георгиев, 

   Красимир Ципов и Камелия Нейкова 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Емил Войнов, Росица 

Матева, Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Димитър Димитров, Цветозар Томов и Севинч 

Солакова. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

* * * 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Единадесет членове сме в залата – имаме кворум за откриване и 

провеждане на заседание. 
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Поради отпуск отсъстват колегите Димитър Димитров, 

Севинч Солакова и Цветозар Томов. 

Във връзка с отсъствието на госпожа Солакова и на 

основание чл. 8 от Правилника за организацията и дейността на 

Централната избирателна комисия определям госпожа Матева – 

зам.-председател на Централната избирателна комисия, да подписва 

документацията на ЦИК за времето на отсъствие на госпожа 

Солакова. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик госпожа 

Матева. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици: 

господин Войнов, госпожа Матева, госпожа Ганчева, госпожа Елка 

Стоянова, госпожа Стойчева, госпожа Гергана Стоянова, господин 

Георгиев, господин Ципов и аз имам доклад. 

Имате ли предложения по дневния ред? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Заповядайте, госпожо Матева, в първа точка: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

от процесуалните представители на Централната избирателна 

комисия по Търговско дело № 822/2022 г. с вх. № ЦИК-00-154-

14/22.06.2023 г. С него ни се изпращат няколко документа, свързани 

с делото. 

Първият е Разпореждане № 4209/16.06.2023 г. на съда, с 

което се указва на Централната избирателна комисия, че във връзка 

с подадена молба от ищеца се дава срок до датата на следващото 

съдебно заседание да изрази становище по направеното от ищеца 
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уточнение, така че в момента това разпореждане ви го докладвам 

само за запознаване. Допълнително ще обсъдим уточнителната 

молба и твърденията в нея, както и позицията на ЦИК. 

Следващият документ е Определение № 2065/16.06.2023 г., с 

което са определени вещите лица по допуснатата тройна съдебно-

техническа експертиза. Определен е и депозит за извършване на тази 

експертиза, който трябва да бъде внесен в 10-дневен срок. За 

Централната избирателна комисия размерът е 7 500 лв. 

Моля да вземем решение, с което да бъде платен този депозит 

по депозитна сметка на Софийски градски съд, посочена в писмото 

от процесуалните представители, и да им бъде предоставен 

екземпляр от платежното нареждане за представяне пред съда. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания, или предложения. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, в същото определение съдът е 

разпоредил при извършване на експертното заключение да бъде 

извършено и експертно изследване по предмета и задачите на 

допуснатата експертиза, включително и да се извърши техническа 

процедура по демонстрация на работата на устройствата, и в тази 

връзка е определил първа дата за извършване на това експертно 

изследване 13 юли 2023 г. от 10,00 ч. в сградата, в която се 

помещава Централната избирателна комисия.  

Определена е и резервна дата, определени са лицата, които 

могат да присъстват, като за целта е указано на Централната 

избирателна комисия да осигури помещение, устройство за 

електронно гласуване и компонентите на софтуера за изпълнение на 

експертното изследване. 
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В тази връзка ви моля да вземем решение да бъдат извадени 

от касата за нуждите на това изследване необходимите компоненти 

на софтуера, както е предаден в изпълнение на договора; да бъдат 

осигурени две или три машини за извършване на това експертно 

изследване може би три – колегата Войнов ще помогне; да бъде 

осигурен достъп на вещите лица, процесуалните представители и 

посочените лица, които могат да присъстват на 13 юли в сградата, в 

която се помещава Централната избирателна комисия. Предлагам 

помещението, което следва да осигурим, да бъде зала № 76а. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, към писмото са представени и 

други документи – молба от процесуалните представители на 

Централната избирателна комисия и молба от ищеца.  

Моля да се запознаете с тях и в работен порядък да ги 

обсъдим на следващо работно обсъждане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължаваме с 

втора точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с работната 

среща между представителите на Централната избирателна комисия 

и „Сиела Норма“ АД, която се проведе на 9 юни 2023 г., искам да 

припомня, че съгласно протокола, който беше съставен, „Сиела 

Норма“ АД поеха ангажимент да предоставят информацията, 

поискана им с писмо с изх. № ЦИК-06-2-37/31.05.2023 г. Тъй като до 

момента не сме получили договорената според протокола 

информация, предлагам да изпратим писмо до „Сиела Норма“ АД, с 



5 

което да поискаме да ни предоставят информацията в спешен 

порядък. Проектът на писмо, както и посочените по-горе документи, 

са в моя папка, подпапка „Сиела Норма“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с проекта. 

По писмото има ли изказвания, или предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, искам да ви 

информирам, че след последното заседание продължи работата по 

архивиране на данните от флашпаметите от изборите на 2 април 

2023 г. За целта с приемо-предавателни протоколи с вх. №№ НС-23-

358-3 и НС-23-358-4 на работната група бяха предадени последните 

13 кашона с флашпамети.  

Процесът по архивиране на данните приключи вчера. 

Данните от флашпаметите са прехвърлени на твърд диск, предадени 

са и почистените флашпамети, за което е съставен приемо-

предавателен протокол с вх. № НС-23-358-5. 

Предлагам да вземем протоколно решение за съхраняване на 

диска с архивираните данни в касата, а също така от лаптопите да 

бъде изтрита цялата информация така, че да не може да се 

възстанови, след което лаптопите да бъдат върнати на 

Министерството на електронното управление с приемо-

предавателен протокол. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с доклада на колегата Войнов, направи ми впечатление, че 

протоколът е в два еднообразни екземпляра в оригинал. Вероятно 

единият ще бъде предоставен на колегите от Министерството на 

електронното управление. 
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Имате ли изказвания относно направеното предложение, като 

за пореден път обръщам внимание на администрацията на 

Централната избирателна комисия, че флашпамети, както и други 

информационни активи, следва да бъдат точно описвани по брой, в 

случай че имат номера, и по техния номер с оглед проследимост на 

тяхното движение не само по кашони и пликове. 

Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, връщам на доклад 

запитването по Закона за достъп до обществена информация 

(ЗДОИ), което ви докладвах на 20 юни. То е от      И.         К., водещ 

репортер в „Дарик радио“ – Пловдив, и е свързано с публичните 

изявления на бившия председател на ОИК – Пловдив, за изборите за 

общински съветници и кметове през 2015 г. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали има 

подпапка „ЗДОИ“ и в нея са качени всички материали, които аз и 

колегата Гергана Стоянова сме събрали във връзка с тази преписка и 

във връзка с постъпилия сигнал в Централната избирателна комисия, 

докладван от колегата Стоянова, подаден от           И.    П., 

председател на Градския съвет на БСП в Пловдив.  

Във връзка с този сигнал всъщност са и част от въпросите, 

които задава госпожа       К.,    а именно на каква фаза е проверката 

на Централната избирателна комисия по изпратения сигнал? – 

първият въпрос. 

В word формат е писмото с проектен номер 7158, с което ви 

предлагам да изпратим отговори на зададените въпроси. 

В отговора по първия въпрос съм описала действията, които е 

извършила Централната избирателна комисия. По проверката на 
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данните в този сигнал е описано и докладваното от колегата 

Стоянова решение на Административен съд – Пловдив, по 

оспорване на изборите за кмет на община Пловдив, както е описано 

и решението на Върховния административен съд, с което остава в 

сила решение на Административен съд – Пловдив, което от своя 

страна остава в сила решението на ОИК – Пловдив, с което е обявен 

избраният за кмет на община Пловдив през 2015 г. 

По втория въпрос, който касае лично госпожа       Д.        Ч., 

ви предлагам да отговорим, че от извършената проверка, която е 

описана в отговора по първия въпрос, няма данни за извършени 

нарушения на изборния процес от членове на ОИК – Пловдив, 

включително и от председателя             Д.                 Ч., като 

пропуснах да кажа, че в отговора на първия въпрос се позовавам и 

на разгледания от нас протокол на Общинската избирателна 

комисия, който се намира на нашата интернет страница в секция 

„Архиви“, който е подписан от всички членове на ОИК, без да има 

изразени особени мнения. Няма данни в този протокол да има 

извършено повторно преброяване или да има върнати от секционни 

избирателни комисии протоколи и предадени нови, които да са 

попълвани, включително и в изчислителния пункт, така че по 

никакъв начин твърденията, които се появиха в публичното 

пространство, не се подкрепят от писмените доказателства, с които 

разполага Централната избирателна комисия. Посочена е 

информацията, че сме поискали от община Пловдив да ни бъде 

отговорено дали се съхраняват все още книжата и материалите от 

изборите през 2015 г. и ако се съхраняват, сме дали указания да не се 

унищожават. Получихме отговор, че те са унищожени съгласно 

изискванията и на Изборния кодекс, а частта, която е необходимо да 

се съхранява, е предадена в „Държавен архив“. 

Предлагам това да отговорим по първи и втори въпрос. 

По третия въпрос: как ще процедира Централната 

избирателна комисия при завършена проверка по сигнала, предлагам 

да отговорим, че всъщност сигналът е приет за сведение, тъй като 
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никакви действия към настоящия момент не могат да бъдат 

предприети по него, което е свързано и с отговора на последния 

въпрос: може ли цитираните в сигнала изборни фалшификации да 

бъдат повод за касиране на изборите? 

Предлагам да отговорим, че резултатите от избори за 

общински съветници и кметове се оспорват съгласно чл. 459 от 

Изборния кодекс пред съответния административен съд, който се 

произнася по тяхната действителност. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам 

ви писмо с вх. № НС-23-359/22.06.2023 г., което е от Държавна 

агенция „Национална сигурност“.  

Описана е прокурорската преписка, по която се изисква в 

спешен порядък да им бъде предоставена информация дали лицето 

С.     Н.         М. с посочена дата на раждане е бил кандидат за 

народен представител в изборите за Четиридесет и осмо и 

Четиридесет и девето народно събрание. 

Във вътрешната мрежа в папката с моите инициали е 

подготвен отговор с проектен номер 7167, с което информираме 

ДАНС, че в Четиридесет и осмото и в Четиридесет и деветото 

народно събрание лицето е било кандидат под № 4 в кандидатската 

листа на коалиция ГЕРБ-СДС, регистрирано с посочените решения 

на РИК – Пазарджик. И в двата случая е бил на едно и също място, в 

един и същи изборен район. Указваме им къде могат да се запознаят 

с решенията, откъде могат да поискат заверени копия от решенията, 

а ние прилагаме към писмото само копия, които сме разпечатали от 

нашата интернет страница. 



9 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 12-

33/26.06.2023 г. от Обществения съвет във връзка с поканата, която 

отправихме, да присъстват представители на Обществения съвет 

заедно с председателя днес на нашето заседание, за да представят 

анализа на изборите, който ни изпратиха, ни информират, че имат 

поети ангажименти за днешна дата, като предлагат, ако е удобно, да 

се включат в заседанието на Комисията в четвъртък, 29 юни 2023 г. 

Колеги, предлагам да изпратим отговор, че ги каним в 

четвъртък в 10,30 ч. да присъстват на заседанието. (Реплика.) 

Добре, в 11,00 ч. да заповядат на заседание, за да представят 

анализа. 

Втората част от писмото – информират ни, че желаят да бъде 

заменен упълномощеният представител на сдружение „Памет“ в 

състава на Обществения съвет – вместо Н. М., той е заменен от 

господин          В.            С., което да бъде отразено на интернет 

страницата на Централната избирателна комисия в Раздел 

„Обществен съвет“, подраздел „Състав“. 

Моля за решение и в този смисъл на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания – да поканим за четвъртък на заседанието на 

Централната избирателна комисия Обществения съвет, за да 

представи своя анализ, тъй като, както са ни уведомили, нямат 

възможност за днешния ден? (Реплика.) 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Ерхан Чаушев). 

Колеги и по втората част на писмото – промяната, за която ни 

информира Общественият съвет, да се извърши замяна на 

упълномощения представител на сдружение „Памет“, член на 

Обществения съвет и са посочили името на техния упълномощен 

представител Н. М. 

Моля да вземем решение да се извърши тази промяна и да 

бъде отразена и на интернет страницата на ЦИК. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам становище с вх. № ЦИК-00-

216-4/26.06.2023 г., изготвено от ръководителя на звено „Правна 

дейност“ и двама главни юрисконсулти – Р. и К. 

Аз лично смятам, че това становище би трябвало да бъде 

изготвено съвместно със счетоводството и с финансовия контрольор. 

То е във връзка с оферта, която ни е изпратена за закупуване на 

сървър, на който да бъде инсталирана новата деловодна система. 

Офертата е с вх. № ЦИК-00-216-3/15.06.2023 г. Докладвано е 

на 20 юни за запознаване и становището е поискано да бъде 

изготвено до 16,00 ч. на 21 юни с оглед спешността и 

необходимостта да бъде закупена и инсталирана нова деловодна 

система с оглед обстоятелството, че старата, отдавна сме 

информирани, че вече не се поддържа и много често дава дефекти. 

Независимо от това становището е изготвено на 26 юни след 

многократни въпроси от моя страна кога ще бъде готово и въпреки 

това, по мое мнение, то не дава информацията, която е поискана, а 

именно необходимо ли е да се обявява обществена поръчка за 

закупуването на този сървър. В момента го докладвам за запознаване 
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и ще помоля в работен порядък да го обсъдим, за да преценим какво 

решение да вземе Централната избирателна комисия. 

По същия начин ви докладвам докладна записка с вх. 

№ ЦИК-09-197/27.06.2023 г. във връзка с писмото и офертата от А 1, 

която ни беше представена – докладвах я на 22 юни. Тук вече срокът 

за изготвяне на становище е до 28 юни 2023 г. – тук пък бързаме да 

представим 

В тази връзка има представена и допълнителна оферта, 

защото ние взехме решение по вариант 1 от предложения план да 

бъде сключен договор и такива разговори да бъдат проведени за 

17 карти, като за останалите, които се ползват от Централната 

избирателна комисия, договорът да бъде сключен при вариант 2. 

Към офертата има разяснения – ако си спомняте, бяха 

посочени три зони като ценови параметри. Описанието на 

държавите, които влизат в тези зони, беше само за две – първа и 

втората зона. Сега имаме писмо с разяснение с вх. № ЦИК-08-13-

1/26.06.2023 г., в което са посочени кои са зона 1, 2 и 3 и се прави 

допълнително пояснение, че всъщност мобилният интернет, който се 

предлага, е за устройство, което ще се ползва повече от едно 

устройство, не досегашните мобилни устройства за мобилен 

интернет, за които имаше възможност да бъдат ползвани само от 

едно устройство. Тези, които се предлагат, са да се ползват от десет 

потребители, като предложението на директора на дирекция 

„Администрация“ е да се сключи договор за десет такива 

устройства. 

Колеги, предлагам да обсъдим дали е необходимо да бъдат 

десет, при положение че всяко едно от тях може да се ползва до 

10 потребители или да бъдат по-малко на брой в работен порядък. В 

момента докладвам за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

във втора точка – госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо, което според мен е сигнал за неизплащане на 
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командировъчни и транспортни разходи на членове на РИК – 

Перник. Подписано е от няколко членове, доколкото виждам, и е 

изпратено до Министерския съвет и до нас. Обръщат внимание, че 

съгласно наше решение, когато членовете на РИК имат разходи за 

пътуване и има разлика в постоянен и настоящ адрес, и те не са в 

населеното място, където се провежда заседанието на комисията, 

посочват, че се дължи изплащане и са оформени всички необходими 

документи. От областна администрация Перник са имали уклончиви 

отговори. Посочват, че към настоящия момент не са изплатени 

средствата. 

Припомням т. 9 от Решение № 1586 на ЦИК и ви предлагам 

да изпратим писмо до администрацията на Министерския съвет с 

копие до областния управител на област Перник за действия по 

компетентност съобразно получения сигнал в Централната 

избирателна комисия и с копие до лицето, което се е посочило. Не 

виждам друго какво бихме могли към настоящия момент да 

направим.  

Предлагам писмо до администрацията на Министерския 

съвет с копие до областния управител във връзка с получен сигнал 

със съответния вх. № МИ-15-99/27.06.2023 г. за действия по 

компетентност. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

или други предложения имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви преписка, 

постъпила в Централната избирателна комисия на 23 юни 2023 г., от 

Европейската мрежа за сътрудничество в областта на изборите с 

превод от 26 юни. Ще си позволя да ви докладвам по-подробно тази 

преписка, защото, считам че Централната избирателна комисия 
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трябва да предприеме някакви действия поне за запознаване в 

определени аспекти. 

Преписката касае Европейската мрежа за сътрудничество в 

областта на изборите и проведената среща миналата седмица. 

Обръщат внимание и напомнят за сроковете за коментари по 

Сборника за електронно гласуване в срок до 23 юни, тоест до деня 

на изпращането. Аз се сещам, че това е докладвано на заседание на 

Централната избирателна комисия, мисля че от мен и от колегата 

Димитров, но го приехме за сведение с оглед на това, че в Сборника 

няма текстове, които да касаят България. 

Другият въпрос е относно информация за практиките за 

гласуване на отсъстващи гласоподаватели, пребиваващи в чужбина, 

в срок до 23-и, а тук мисля, че по доклад на колегата Димитров 

изпратихме писмо. Посочва се, че тестовата кампания за 

Криптографския инструмент за обмен на данните от Европейския 

парламент ще приключи на 30 юни. Освен това искат до 5 септември 

да отговорим какви мерки се планират в подкрепа на избирателната 

активност на предстоящите европейски избори. 

Предлагам този въпрос да го обсъдим на работна група, тъй 

като има време, както и с оглед всички преписки, които постъпват в 

Централната избирателна комисия. 

В първата част на писмото, тъй като писмото има и 

приложение, изпратена е таблица, като са ни обърнали внимание да 

се свържем с националните координатори на Единния цифров 

портал, за да осигурим точна актуализация на националните си уеб 

страници за изборни права. 

Считам, че, първо, трябва да се запознаем с информацията, 

която към настоящия момент присъства там. Видно от приложената 

таблица, за държавата България са посочени заместник-министър на 

електронното управление, втори секретар. 

Предлагам да възложим на администрацията да събере 

необходимата информация в тази част на писмото, включително и 

каква информация на националната ни уеб страница по отношение 
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на изборните права. След като разполагаме с тази информация, да 

видим и обсъдим какви действия ще предприемем за актуализация, 

така че в тази част предлагам да възложим за повече информация и 

становище. Това ми е докладът по тази преписка. Нямам други. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в моя папка от днес има няколко 

подготвени отговора по постъпили преписки в Централната 

избирателна комисия, като за начало предлагам да погледнете 

отговорите, които са подготвени по вх. №№ ЦИК-16-8-1 и ЦИК-16-8 

от 15 юни 2023 г. Това са две запитвания от господин Червенков. 

Моля да погледнете писмо с проектен номер 7168, с което 

отговаряме на едно от запитванията му и като се запознаете със 

съдържанието му, да го подложим на гласуване, ако нямате бележки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, или предложения по текста по писмо с проектен номер 

7168? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Второто писмо е с проектен номер 7169. 

Моля и с него да се запознаете и ако нямате бележки, да го 

подложим на гласуване. Писмото е в отговор на запитване с вх. № 

ЦИК-16-8 (без индекс). 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по текста 

на писмото има ли изказвания, или предложения? 

Подлагам на гласуване писмо с проектен номер 7169. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам проектен номер 7170 

– отговор по писмо с наш вх. № НС-09-180, и е до Софийска градска 

прокуратура. 

Моля да се запознаете с отговора. Във връзка с направеното 

запитване сме подготвили писмо със съответното съдържание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващият проектен номер е 7172 – 

отговор на запитване от Окръжна прокуратура – Кърджали, 

Окръжен следствен отдел. 

Моля да се запознаете със съдържанието му и да го 

подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по писмото 

с проектен номер 7172 имате ли изказвания, или предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Докладвам ви само за запознаване към 

настоящия момент вх. № ПВР/НС-9-94 от Окръжна прокуратура – 

Бургас, Окръжен следствен отдел. Тъй като преписката в момента е 

в процес на обработка, на следващото заседание ще предложа 

отговор по поставените въпроси.  

Отделно, искам да помоля Централната избирателна комисия 

да се запознае с подпапката в моя папка, която се казва „Отчети по 

ЗДОИ за 2022 г.“ Съгласно Закона за достъп до обществена 

информация и Вътрешните правила на Централната избирателна 
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комисия имаме ангажимент да публикуваме на сайта си отчет за 

съответните производства през изминалата година. 

Изготвена е справка за 2022 г. Моля да погледнете и ако 

нямате бележки, да вземем протоколно решение същото да бъде 

публикувано в съответния раздел на сайта на Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по тази 

информация справката е на вниманието на членовете на 

Централната избирателна комисия. Отчетът сме длъжни да го 

публикуваме, като моля докладчикът да изиска от служителя, който 

е съставил тези документи и с когото е съгласувано, да бъдат 

оформени съгласно изискванията за оформяне на документи, 

съставени в Централната избирателна комисия. 

Колеги, имате ли предложения, изказвания? 

Моля да одобрим така представения отчет за постъпилите 

заявления за достъп до обществена информация за 2022 г. и да бъде 

публикуван на интернет страницата на Централната избирателна 

комисия. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Последният ми доклад в тази точка – 

моля да погледнете подпапка в днешната ми папка, е докладна 

записка, подготвена от директор дирекция „Администрация“, 

относно стенографските услуги, които ползва Централната 

избирателна комисия, тъй като договорът е изтекъл и съгласно 

чл. 54, ал. 2 от Изборния кодекс имаме ангажимент да публикуваме 

пълните стенографски протоколи. 

Моля да се запознаете с тази докладна записка и в 

следващото заседание да я подложим на обсъждане и гласуване. 

Нямам други доклади. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с докладната записка, която представи колегата 

Стоянова, за да може на следващото заседание да вземем решение и 

ще го обсъдим в работна група. 

Следващ докладчик – госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-02-

49/23.06.2023 г. в Централната избирателна комисия е постъпила 

преписка от Комисията за прякото участие на гражданите и 

взаимодействието с гражданското общество при Четиридесет и 

деветото народно събрание с молба за изразяване на становище по 

внесено предложение от „Национална гражданска инициатива за 

правова държава“. 

Преписката заедно със самото предложение за промяна в 

Кодекса са публикувани в моята папка и в папката на колегата 

Ганчева и колегата Георгиев. (Реплика.) 

Извинявам се колеги, че не сте ме чули. В папка с мои 

инициали, повтарям отново, е публикувана цялата преписка, 

постъпила от Комисията за прякото участие на гражданите и 

взаимодействието с гражданското общество по повод внесено 

предложение от „Национална гражданска инициатива за правова 

държава“ за промени в Изборния кодекс. Към този момент 

докладвам преписката за запознаване, а след като обсъдим на 

работна група внесеното предложение, ще подготвим и вариант за 

становище на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за запознаване 

постъпило писмо от A-WEB (Асоциацията на световните изборни 

органи) с вх. № ЦИК-07-64. Преди малко към него беше получен и 

преводът на писмото и приложената към писмото анкета, която е във 

връзка с десетгодишнината от създаването на Асоциацията на 

световните изборни органи и предстояща среща. 
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Преводът е с вх. № ЦИК-07-64. На този етап ви го докладвам 

за запознаване, тъй като в посоченото писмо подновяват поканата и 

ни приканват да попълним тази анкета в срок до месец юли. Тъй 

като има все пак конкретен обем от данни, които трябва да бъдат 

събрани и да бъдат обсъдени и разгледани като отговори евентуално 

при попълването на тази анкета, до 14 юли е посочено в 

съобщението, което са ни изпратили, така че на този етап го 

докладвам за запознаване. 

Следващият ми доклад е във връзка с писмо с вх. № НС-22-

425/13.06.2023 г., което е молба от госпожа Славка Иванова, с която 

иска да й предоставим налице ли е в Централната избирателна 

комисия информация за подаден сигнал или някакви нередности във 

връзка с упражненото от нея право на глас в изборите на 2 април 

2023 г. 

В моята папка е проект на отговор с проектен номер 7173. 

Предлагам ви да отговорим на госпожата, че към настоящия момент 

в Централната избирателна комисия не е налична такава 

информация – след извършена проверка се установи, че такава няма. 

Моля да се запознаете с текста и да подложим на гласуване 

изпращането на писмо с този отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по този проект? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Следващ докладчик – господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Докладвам за сведение 

писмо с вх. № НС-06-331/26.06.2023 г. от заместник-кмета на 

община Септември. То е във връзка с нашето писмо относно 
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предприемане на действия и вече е показано липса на агитационни 

материали, където на предишни снимки се забелязваше нещо такова. 

Следващият ми доклад е писмо с вх. № НС-07-50-3 в папката 

с мои инициали, в подпапка „ЦИК-07-50-3/23.06.2023 г.“ Докладвам 

го за запознаване. Писмото е във връзка с уточняване на някои 

данни, свързани с резултати от избори. 

Предлагам да отговорим накратко на двата поставени 

въпроса със съответното писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Последното в тази точка е писмо с 

вх. № НС-22-431/22.06.2023 г. – запитване от господин   Х.   Л. В 

това запитване се съдържат два въпроса, на които предлагам да 

отговорим с писмо с проектен номер 7171. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, връщам на доклад вх. № 

ПВР/НС-9-89/13.06.2023 г. С писмо от Следствения отдел на 

Софийска градска прокуратура искат да им предоставим 

информация за гласуване извън страната в изборите за президент и 

вицепрезидент и за народни представители на 14 ноември 2021 г.; 



20 

заверено копие от протокол на секционна избирателна комисия под 

съответния номер, находяща се в Република Турция, град Чорлу, 

Хавузлар 2, както и заверено копие от списък на гласувалите по чл. 

31, ал. 1 от Изборния кодекс, както и справка за това дали 

посоченото лице със съответното ЕГН е подал декларация за 

гласуване по чл. 33, ал. 2 от Изборния кодекс. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо с проектен 

номер 7146. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, в тази точка ви докладвам писмо с вх. № ЦИК-04-

45/26.06.2023 г. в отговор на наше писмо с изх. № ЦИК-04-39-

1/22.06.2023 г., което изпратихме до Изпълнителна агенция 

„Инфраструктура на електронното управление“ във връзка с достъпа 

на ЦИК до хранилището в Държавния хибриден частен облак 

(ДХЧО) на данните от машинно гласуване от изборите, произведени 

през 2021 г. 

Моля да се запознаете със съдържанието и в следващо 

заседание да преценим дали да продължи кореспонденцията между 

Централната избирателна комисия и Изпълнителната агенция. 

Следващият ми доклад е писмо с вх. № ЦИК-08-11-

5/26.06.2023 г. Изпратен ни е списък с имената на сервизните 

специалисти на фирмата, която ще извърши диагностика на пет броя 

копирни машини, така че ви го докладвам за сведение.  

Ще им бъде осигурен достъп за 28 юни 2023 г. от 10,30 ч., за 

да могат да извършат диагностика. В предходни заседания с наше 

решение сме определили изпълнителя на тази дейност. 
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Следващият ми доклад е вх. № ЦИК-09-194/26.06.2023 г. – 

докладна записка относно изплащане на извършени доставки и 

услуги към доставчици от администрацията на Централната 

избирателна комисия. 

В докладната записка се посочва, че за 2022 г. Централната 

избирателна комисия със свое решение по протокол № 230 е 

одобрила реда за изплащане на извършени доставки и услуги към 

доставчици на услуги и активи, и партньори по договори. 

С докладната записка се запазва досегашният ред, но с оглед 

на това, че решението, което сме взели миналата година, се отнася за 

2022 г. и тъй като до момента не сме взели решение за 2023 г., се 

прилага този ред за разходи до и над 500 лв. 

Предлагам да не правим промени, а да се одобри същият ред 

за извършване на плащания след одобрение на Централната 

избирателна комисия и решение за изплащането на разходи по 

договори, всички разходи над 500 лв. за техническа  поддръжка, 

консумативи, материали и инвентар, и дребни ремонти, а плащания, 

които ще извършва звено „Финансово-счетоводна и стопанска 

дейност“, са режийните разходи за ел. енергия, вода и топлоенергия, 

пощенски услуги и други аналогични услуги, изплащани като 

ползватели на собствеността на Народното събрание, и разходи до 

500 лв. за техническа поддръжка, консумативи, материали и дребни 

ремонти, след изготвена докладна записка и/или заявка по образец, 

която е приложена към докладната. Заявката според мен е 

необходима с оглед на това да има и документална следа какви 

материали или услуги са необходими, заявени, за да може и те да 

бъдат доставени с предложение, разбира се, за предстоящия разход. 

Предлагам да одобрим предложението, както е посочено в 

докладната записка. 

Имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Следващият ми доклад - с вх. № ЦИК-09-196/26.06.2023 г. е 

представена докладна записка от администрацията относно ползване 

на допълнителен платен годишен отпуск от служителите в 

администрацията на Централната избирателна комисия. 

Моля да се запознаете. Сега го докладвам за запознаване и ще 

бъде обсъдено в работна група. 

Следващият ми доклад е в папка с мои инициали от днес – вх. 

№ НС-02-62/26.06.2023 г. Това е писмо от председателя на 

Народното събрание в отговор на наше писмо с изх. № НС-02-

60/08.06.2023 г. относно осигуряване на паркоместа за Централната 

избирателна комисия. 

В писмото се сочи, че могат да бъдат предоставени до пет 

броя места за паркиране на автомобили в зоната, посочена в 

писмото. Следва да попълним идентификационните данни в 

приложения към писмото списък, който да бъде изпратен на 

вниманието на главния секретар на Народното събрание. 

Колеги, във връзка с това писмо и обсъждането на този 

въпрос на 22 юни в работна група ви предлагам в списъка не на 

служителите на ЦИК, а за членовете на Централната избирателна 

комисия да бъдат включени колегите Емил Войнов, Цветозар Томов, 

Георги Баханов, Росица Матева и Гергана Стоянова, като в писмото, 

което ще изпратим до главния секретар, отново да посочим заявка за 

осигуряване на още до пет броя места за паркиране на автомобили 

на членове на Централната избирателна комисия. 

Има ли изказвания, или други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 
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Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 

(Йорданка Ганчева). 

Колеги, последният ми доклад е – материалите са в папката 

на колегата Солакова от 22 юни 2023 г., както и проекти на две 

писма до Института по целулоза и хартия и до Изпълнителния 

директор на Печатницата на БНБ. 

Писмата, които бяха обсъдени и в работна група, са във 

връзка с писма с вх. № МИ-26-3/15.06.2023 г. от Печатницата на 

БНБ, вх. № МИ-26-5/19.06.2023 г., и вх. № МИ-26-2/06.06.2023 г. 

Всичките писма, които сме получили от Печатницата на БНБ, се 

отнасят до осигуряването на специализирана хартия за бюлетини от 

машинно гласуване за изборите за общински съветници и кметове 

през есента на 2023 г.  

В тази връзка и както казах в началото, след работно 

обсъждане, ви предлагам да изпратим, първо, писмо до Централната 

аналитична лаборатория при Института по целулоза и хартия – 

проектът на писмо е в папката на госпожа Солакова от 22 юни 

2023 г. с проектен номер 7155. 

Колеги, предлагам да допълним писмото, че се обръщаме към 

Института да провери дали мострите от специализирана хартия за 

бюлетини от машинно гласуване отговарят на характеристиките на 

хартията, която ни е изпратена от „Смартматик“ с вх. № ЦИК-00-

16/18.01.2023 г., и от „Сиела Норма“ АД с вх. № НС-23-

5/11.01.2023 г.  

Колеги, това са пълните изисквания и спецификации за 

хартията, цитирам текста от писмата на „Смартматик“ и „Сиела 

Норма“ АД, които с наше писмо с изх. № НС-23-6/12.01.2023 г. са 

предоставени на изпълнителния директор на Печатницата на БНБ, 

във връзка с осигуряване на специализираната хартия за бюлетини 

от машинно гласуване във връзка с изборите, които бяха 

произведени на 2 април 2023 г., и това са характеристиките на 

хартията, предназначена за работа на принтера на специализирани 

устройства за машинно гласуване А-4, Модел 517. 
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Отделно от това ви предлагам, ако бъде взето решение за 

изпращане на писмото до Института по целулоза и хартия, да 

изпратим писмо и до Изпълнителния директор на Печатницата на 

БНБ, с което да го уведомим за предприетите действия от 

Централната избирателна комисия. 

Моля за вашите изказвания и ако имате предложения, като, 

разбира се, към лабораторията ще се обърнем с молба за по-бързи 

действия с оглед необходимостта да отговорим в много кратък срок 

и на Печатницата на БНБ. 

Подлагам на гласуване изпращането на двете писма – едното, 

до лабораторията към Института по целулоза и хартия и другото, до 

изпълнителния директор на Печатницата на БНБ. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за 

четвъртък, 29 юни 2023 г., от 10,30 ч. Благодаря ви. 

 

(Закрито в 12,30 ч.) 

 

 

 

   ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Росица Матева 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


